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PROTOKOŁ Nr 24/2008 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 04 kwietnia 2008 roku 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 a/ czterech członków komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – nieobecny:  
       M. Mnich  
  b/ Krystyna Szustak – kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
  c/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy    
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. przyjęcie porządku obrad 
3. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
4. omówienie organizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży, 
5. przedstawienie podjętych działań w celu przekształcenia przedszkola w 

samodzielną jednostkę  
6. sprawy bieżące 

 
Ad 1-3 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty, jednogłośnie przyjęto protokoł z 
poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad 4 
 
 Organizację wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży przedstawiła Krystyna 
Szustak – kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. Poinformowała, że łącznie ze 
środków Gminnej Komisji Rozwiązywania problemów Alkoholowych na ten cel 
wydano 8.150 zł. Podział środków na poszczególne placówki przedstawia się 
następująco: 

1. Gimnazjum – 2.960 zł 
2. Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej – 2.180 zł 
3. Szkoła Podstawowa w Motarzynie – 1.380 zł 
4. Szkoła Podstawowa w Gogolewie – 1.630 zł 
1. Program „Bezpieczne ferie na sportowo” realizowany był przez Gimnazjum, 

odpowiedzialny za realizację – B. Linkiewicz. Zajęcia odbywał się w 2 
turnusach, uczestniczyły w nich dwie grupy młodzieży tj. 9 osobowa i 14 
osobowa – młodzież należąca do UKS „Wiktoria”. 

2. Program „Poznaj siebie i innych by budować zdrowe relacje i spełniać swoje 
marzenia” realizowany przez Gimnazjum – 2 grupy w Dębnicy Kaszubskiej, 1 
grupa w Motarzynie. Udział w tych zajęciach wzięło 90 uczniów. 

3. Szkoła Podstawowa w Gogolewie – średnio w zajęciach uczestniczyło po 26 
dzieci dziennie. 

4.  Szkoła Podstawowa w Motarzynie – zajęcia odbywały się w trzech grupach. 
Uczestniczyło w nich 50 osób dziennie. 

5. Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej – łącznie w Dębnicy Kaszubskiej i 
Borzęcinie uczestniczyło 115 osób. 

/ Informacja dotycząca realizacji „Akcji Zima” w okresie ferii zimowych w roku 
szkolnym 2007/2008 stanowi załącznik do protokołu/. 
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Ad 5 
 
 Reorganizacja zgodnie z podjętą uchwałą musi przejść taką samą drogę jak 
likwidacja. Członkowie komisji zostali zapoznani przez Panią Iwonę Wójcik z 
procedura reorganizacji. Związek Nauczycielstwa Polskiego „Solidarność zaopiniował 
decyzje pozytywnie. Obecnie oczekuje się na decyzję kuratora. Obecnie brane są 
pod uwagę 2 możliwości tj: 

1. Zespól przedszkolno-szkolny 
2. osobno przedszkole i osobno szkoła 

Pierwszy wariant jest korzystniejszy, gdyż tańszy. Pracownicy i dyrekcja też są za 
tym wariantem. 
 
Ad 6 
 
  
 Radny Krzysztof Olech podjął problem przekazania dotacji stowarzyszeniom 
sportowym na działalność statutową. Komisja ustaliła, że na następnym posiedzeniu, 
które odbędzie się 11.04 przeanalizuje powyższy temat. Na posiedzenie proponuje 
się zaprosić przedstawicieli Klubów Sportowych. Problem dotyczy braku srodków 
finansowych na dzień 04.04.2008r.  
 
Uwagi i wnioski Komisji: 
 

1. Projekty o dofinansowanie zamierzeń powinny wpływać do komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 4 tygodnie przed realizacją, a nie w 
chwili przyznawania środków na wypoczynek zgodnie z uchwałą.  

2. Komisja jest także za wariantem utworzenia zespołu szkolno – 
przedszkolnego. 

 
Protokołował: 
I. Kuziak                                                                                     Przewodnicząca 
                                                                                                                 Komisji Kultury, Oświaty, 
                                                                                                                    Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                                       Jadwiga Karaś 
 
  
 
  
 

 


